



金鹰珠江壹号国际酒店
SUMMIT HOTEL

尊享在金鹰 Glory in Golden Eagle





金鹰珠江壹号国际酒店
SUMMIT HOTEL

概况 Facts

金鹰珠江壹号国际酒店是按国际五星级标准设计建造的豪华商务酒店，地处南京新街口商圈内，傲居城市中轴中山路与珠江路黄金交汇点，城市CBD正中央，省市政府两大政务中心聚集地，紧邻南京大学、东南大学两大著名学府，与地铁一号线珠江路站直接连通，距南京禄口国际机场45分钟车程，距南京火车站5公里。

Located on the city axis, at the intersection of Zhongshan Road and Zhujiang Road which is right at the CBD core, and within the core administrative district of both municipal and provincial levels beside Southeast University and Nanjing University, Golden Eagle Summit Hotel is a five star luxury hotel standing in the area of Xinjiekou and sitting above the entrance of Metro (Zhujiang Road Station). It is only 45 minutes drive from Nanjing Lukou International Airport, and 5 Kilometers from Nanjing Railway Station.



www.gesummithotels.com



金鹰珠江壹号国际酒店
SUMMIT HOTEL

酒店共有280间套宽敞豪华的商务客房，面积超大（最小房间的面积42平米）、设备豪华、功能齐全、景色优美，房间均配有大屏幕液晶电视、卫星电视频道、高速宽带接入、落地观景玻璃窗、一流的卫浴设备与卧具等。各楼层还有专为住店客人免费提供的小型会议室。先进的设施设备与充满人文关怀的管家式服务，为广大宾客营造家的温馨和流动办公室的便捷。入住行政楼层的贵宾更可享受独立秘书台的专业服务和多项尊贵礼遇。

Golden Eagle Summit Hotel has 280 spacious and beautifully appointed guestrooms and suites. All guestrooms and suites feature flat screen TV, satellite TV program, high speed broadband access, separate bathtub and shower stall, luxury bedding and floor-to-ceiling windows that afford views of the city. Floor meeting rooms are specially designed for hotel residents with compliments. Our advanced in-room facilities and unique butler care lead you to a comfortable home away from home and efficient office away from office. Summit Club guests enjoy an enhanced level of service, including private secretary desk service and many other prestige privileges.



www.gesummithotels.com



金鹰珠江壹号国际酒店
SUMMIT HOTEL

恬静幽雅的酒廊提供各类中外饮品与西式糕点，还有无线宽带上网接入服务，是您公务活动、休闲小憩的最佳选择。

The Summit Café offers authentic Western cuisine combined with Southeast Asian Food with capacity of 120 guests. Our chefs are ready to make you delighted.



www.gesummithotels.com



金鹰珠江壹号国际酒店
SUMMIT HOTEL



设备齐全、功能多样的健身房和环境宜人、亲近自然的室内游泳馆是您健体养性、享受康乐生活的私人会所。

Relieve stress after a hard day of work, enjoy the hotel's facilities including a heated rooftop pool and a fully equipped health and fitness center. Relax and unwind at the Golden Eagle Health Club!

www.gesummithotels.com



会议厅	场地面积尺寸			剧院式 	课桌式 	鱼骨式 	U型 
	长×宽(m)	高(m)	面积(m ²)				
1号会议室	21.7×10.4	2.8	226	160	120	80	63
1号会议室 A/B	10.8×10.4	2.8	112	70	54	40	33
2号会议室	8×7.2	2.8	58	40	27	32	25
金鹰厅	23.5×19.2	2.9	450	360	260	—	—
金鹰厅 A/B	19.2×11.5	2.9	220	180	100	80	60
3号会议室	7.2×5.9	2.5	42.5	20人董事桌			
4号会议室	6.8×6.75	2.65	46	20人董事桌			
商务中心会议室	4.8×4.2	2.65	20	8人椭圆桌			
楼层会议室	5.4×3.6	3	20	8人椭圆桌			

多种类型与规模的会议设施加上专业会议策划与服务队伍，可承办8到220人规模各类高端会议活动。

From formal social occasions to private business meetings, every event at Golden Eagle Summit Hotel is treated with attention to details. Meeting areas are thoughtfully designed and equipped with the state-of-the-art facilities. We are able to accommodate groups ranging from 8 to 220 in size at any given time.



金鹰珠江壹号国际酒店
SUMMIT HOTEL



风格独特、装修精致的西餐厅提供正宗西餐和东南亚美食，可容纳120位宾客同时就餐，是亲朋聚会、公司活动、品鉴美食的理想之地。

The Summit Café offers authentic Western cuisine combined with Southeast Asian Food with capacity of 120 guests. Our chefs are ready to make you delighted.